华泰财险附加硅肺病除外条款(A)

本保险对任何因被保险人的业务经营或活动导致第三者的硅肺病而直接或间接引起的或相关的责任、损失、请求、索赔或诉讼不负赔偿责任。

保险人对这类损失、请求、索赔或诉讼不承担任何义务。

就本保险而言,**硅肺病**是指属于一种进行性疾病并属于尘肺病类的一种肺病。**硅肺病**是在肺部形成肿块(小瘤)和纤维组织疤块为标示。该病是因为接触或吸入硅石微粒,主要是碎石、沙和相似物质中的石英,而导致的职业性肺部疾病。

本保险合同中的其他承保条件维持不变。

X67 Silicosis Exclusion (A)

This Policy does not apply to any liability, loss, demand, claim or suit arising out of or related in any way to Silicosis suffered by any third party caused by the insured's operations or business activities.

The Insurer shall have no duty of any kind with respect to any such loss, demand, claim or suit.

For this Insurance purpose, **Silicosis** refers to a progressive disease that belongs to a group of lung disorders called pneumoconioses. **Silicosis** is marked by the formation of lumps (nodules) and fibrous scar tissue in the lungs. It is the oldest known occupational lung disease, and is caused by exposure to inhaled particles of silica, mostly from quartz in rocks, sand, and similar substances.

Subject otherwise to the terms and conditions of the Policy.